
Fra: Einar Færø 
Sendt: onsdag 28. august 2019 14.12 
Til: Grethe Elin Mjelde 
Kopi: Olaf Michal Hella; Ståle Villanger; Yngve Kaarstad; Lisbeth Toppe 

Alvær; Postmottak Radøy 
Emne: SV: Tilsyn ved Hordabø skule- svar på spørsmål 
 
Hei! 
 

1. Det er utarbeida ein enkel vedlikehaldsplan for skulen.  
2. Leikearealet er ca 10 000m2. 
3. Kommunalsjef vil sende over dokumentasjon på utført reingjeringsarbeid til rektor. 
4. Vaktmeister utfører kontroll av leikeplassutstyr. Han nyttar programmet Norik.  
5. Klatreparken vert kontrollert saman med anna leikeutstyr. Sjå pkt 4. 
6. Utstyret i gymsal vert også kontrollert av vaktmeister.  
7. Vaktmeister «skrur opp temperaturen på vatnet og spyler gjennom». Dette vert gjort to 

gongar i året. 
8. Me kjenner ikkje til at det er gjennomført nye radonmålingar etter 2011. 
9. Overgangsfeltet er no merka på nytt etter at det vart lagt ny asfalt. Trafikksikring ved skulen 

og området kring har vore gjennom ein grundig prosess og vurdert i samband med bygging 
av ny barnehage på nabotomta. Det er gjort vedtak om at ny barnehage skal ha tilkomst forbi 
skulen slik som før. 

 
 
 
Mvh 
Einar Færø 
Einingsleiar Drift  
Mob.99098153 
 
 
 

Fra: Grethe Elin Mjelde  

Sendt: 21. august 2019 14:05 
Til: Einar Færø 

Kopi: Olaf Michal Hella; Ståle Villanger 

Emne: Tilsyn ved Hordabø skule 

 
Hei. 
 
I dag ble det utført tilsyn ved Hordabø skule etter Forskrift om miljørettet helsevern i barnehager og 
skoler. 
I den sammenheng var det en del spørsmål rektor ikke kunne svare på, som jeg håper du kan 
besvare: 

1. Er det utarbeidet en vedlikeholdsplan for Hordabø skule?  
o Vedlikeholdsplan skal sikre at teknisk og funksjonell standard blir opprettholdt for 

hele bygningsmassen. Denne bør være et styringsdokument for kartlegging av 
vedlikeholdsbehov med påfølgende kostnader på kort og lang sikt. 

2. Oversikt over ca. lekeareal ute? 
3. Kan det ved hovedrengjøring sendes dokumentasjon på utført arbeid til rektor? 
4. Hvem har ansvar for kontroll og sjekk av lekeplassutstyr? Blir kontroll utført etter gjeldene 

forskrifter? 



o Leikeplassutstyr må kontrollerast jamleg etter «Forskrift om sikkerhet ved 
lekeplassutstyr»  
I tillegg kjem «Standarden» ; NS-EN 1176 del 1-7 og del 10-11 Lekeplassutstyr og 
underlag. 

5. Blir «klatrepark» kontrollert jevnlig med hensyn på sikkerhet (utstyr og underlag)? Hvem 
utfører dette?  

6. Hvem kontrollerer utstyr i gymnastikksal, og blir dette dokumentert?  
7. Blir det utført rengjøring av dusjanlegg for å forebygge legionellasmitte? Hvem gjør dette og 

hva blir gjort? Hvor ofte? 
o Viser til «Vannapport 123»: 

https://www.fhi.no/globalassets/dokumenterfiler/rapporter/2015/forebygging-
legionellasmitte-veiledning.pdf 

8. Radonmåling i 2011 viste noe forhøyede verdier i Bygg 2 - personal. Er det utført tiltak evt. 
nye målinger? (Se vedlagte målerapport fra 2011). 

9. Trafikksikring:  
o Ser at det er lagt ny asfalt utenfor skolen, men det er ikke merket for bl.a. overgang. 

Når vil dette bli utført? 
o Fartsdumper er «små» og det ble opplyst at det forekommer at bilister kjører fort 

forbi skolen. Vil tiltak bli utført? 
o Vil det bli utført mer trafikksikring rundt skolen? Skoleveien (opp mot boligfelt) bør 

ha begrenset biltrafikk for å ivareta trafikksikkerheten til elevene.  
 Det ble opplyst at vei til nye Bø barnehage skal gå forbi skolen og opp i 

boligfeltet. Dette vil bidra til mer trafikkfarlige forhold for elevene. Hvordan 
har kommunen tenkt å ivareta trafikksikkerheten til elevene ved Hordabø 
skule? 

 
 
Håper du kan finne svar på mine spørsmål så raskt som mulig og innen 1.9.19. 
Lurer du på noe, er det bare å ta kontakt. 
 
Mvh 
Grethe Elin Mjelde |Teknisk-hygienisk ingeniør – Miljøretta helsevern 
 
E-post: mjge@lindas.kommune.no | Telefon: + 47 56 37 57 70 / + 47 950 19 609 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no 
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